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Valmistelija Tekninen johtaja Rami Linna, 040 488 3701, rami.linna@lapinlahti.fi 

 
Lapinlahden kunnanhallitus on kokouksessaan 2.9.2024 § 144 päättänyt raamin 
investoinneille. Yhteensä 1,3 miljoonaa euroa, joka on teknisellä osastolla jaettu 
sitovuustasoille esitykseksi seuraavasti. 
  

Sitovuustaso TA 2025 
Kiinteistöt 685 000 € 
Kadut, puistot, liikunta ja muut yleiset 
alueet 

456 000 € 

Muut investoinnit ja pitkävaikutteiset 
menot  

109 000 € 

Maanhankinta 50 000 € 
Investointiraami (netto) yhteensä 1 300 000 € 

  
Teknisellä osastolla on laadittu investointien osalta sitovuustasojen mukainen 
esitys.  Kaikkiaan bruttomenot ovat 1 329 000 euroa ja mahdollisten avustusten tai 
muun ulkopuolisen rahoituksen myötä 1 300 000 euroa.  
   
Merkittävin panostus kiinteistöosan investointiesityksessä on Nerkoon koulu, jossa 
vesikaton kunnostukselle ja linjasaneerauksiin on varattu 225 000 euroa.  
 
Kadut, puistot, liikunta ja muut yleiset alueelle on investointi osassa vain kaksi 
kohdetta, vuodelta 2024 jatkuva Alapitkän latujen kunnostus ja Peltoniemen 
alueen katujen saneeraus, jota toteutetaan yhdessä Lapinlahden Vesi Oy:n 
putkistosaneerauksien kanssa.  Peltoniemeen varattu kaikkiaan 430 000 euroa. 
Hallitukselle esitetyn määrärahavarauksen pudotessa 1,7 miljoonasta lopulliseen 
raami muotoon, 1,3 miljoonaan, jouduttiin määrärahojen vähentyessä ja 
yhteistyöteknisesti siirtämään alkuperäissuunnitelmassa olleet Rovastintien ja 
Pastorintien asfaltointi sekä Leppäsyrjäntien saneeraus eteenpäin. 
 
Poikkeuksena viime vuosiin investointi budjetissa ei ole varausta vesistöön liittyviin 
yhteishankkeisiin ELYn kanssa. Kahdelle seuraavalle suunnittelu vuodelle 
investointimäärät on esitetty 1,865 ja 2,08 miljoonan suuruisiksi. 
  
 

Esittelijä Tekninen johtaja 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää hyväksyä talousarvion 2025 investointiosan ja esittää 
investointiosan hyväksymistä kunnanhallitukselle ja edelleen valtuustolle. 
 

Päätös Tekninen lautakunta hyväksyi talousarvion 2025 investointiosan ja esittää 
investointiosan hyväksymistä kunnanhallitukselle ja edelleen valtuustolle 

 


